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Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„ A határvadász program jelenlegi állása .”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány augusztusban döntött a rendőrség határvadász bevetési osztályainak
megerősítésérő l . Tisztelettel kérdezem miniszter urat, hogy idáig :

hány fő kért tájékoztatást eddig a határvadász programról? Hányan adták be a
jelentkezésüket, és ebből hány fő került felvételre?

- milyen egészségügyi és mentális alkalmassági vizsgálat után, milyen fizika i
állóképességi, illetve alkalmassági ' szint teszi lehetségessé a jelentkezőket
határvadászként foglalkoztatni?
az egészségileg és fizikailag alkalmassá min ősített határvadász-jelölteket milyen
prioritások mentén kívánják szolgálatba állítani? Milyen szempontok szerint és milye n
státuszban, milyen illetménykategóriában kívánják az érintetteket alkalmazni?
vannak-e már ténylegesen a határ mellett szolgálatban határvadászok, és ha igen, hol é s
milyen feladatokat látnak el?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016. november 15 .

Tisztelettel :

Mirkóczki Ádám
Jobbik
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